
Referat fra generalforsamling i Dansk Skak Unions Støtteforening 16. april 2022 i Svendborg. 
 
Deltagere: Allan Bangsbro, Claus Marcussen, Peter Kinggaard, Aksel Hansen, Martin Noer og Poul Jacobsen. 
Bestyrelsen havde afbud fra Thomas Vestergaard. 
 
Beslutningsreferat med enkelte kommentarer: 
 
1. Dirigent: Martin Noer 
 
2. Beretning ved Allan Bangsbro: 
Coronaepidemien betød at der ikke havde været megen aktivitet. Støtteforeningen har imødekommet 4 
ansøgninger i 2022 og flere er på vej. 
Bestyrelsen har fremsat forslag om nedlæggelse af foreningen. Tanken er at arbejdet kan fortsætte i andet 
regi under Dansk Skak Union. Poul Jacobsen (PJ) nævnte at det havde været omtalt på HB-mødet og 
kritiserede inaktivitet i Støtteforeningen. 
Martin Noer (MN) vil være ked af at foreningen måske ville blive nedlagt. 
Peter Kinggaard (PK) mente, at der stadig kan udbetales støtte, hvilket Aksel Hansen (AH) og PJ var enig i. 
MN gav udtryk for at ledere i DSU og DSUS behandles for dårligt. PJ sagde at MobilePay kan benyttes til 
betaling af kontingent. 
Beretningen blev vedtaget. 
 
3. Regnskab: 
Claus Marcussen fremlagde regnskab for 2019, 2020 og 2021. De blev alle enstemmigt vedtaget. 
 
4. Indkomne forslag: 
Her drejede det sig om bestyrelsens forslag om at nedlægge foreningen. Med 5 stemmeberettigede var der 
3 stemmer for, 1 imod og 1 blank. Dermed faldt forslaget, fordi der kræves 2/3 flertal blandt de fremmødte 
på generalforsamlingen. 
MN vil kontakte Verner Christensen for at få en aktuel medlemsliste. 
 
5. Kontingent: 
Et uændret minimumskontingent på 100 kr. blev vedtaget. Kontonummer kan ses på foreningens 
hjemmeside. 
 
6. Valg af: 
a) Kasserer (2 år): Claus Marcussen blev genvalgt. 
b) Bestyrelsesmedlem (2 år): Peter Kinggaard blev genvalgt. 
Der kan evt. ske supplering af bestyrelsen. 
c) Der blev ikke valgt bestyrelsessuppleanter. 
d) 2 revisorer: Gert C. Jøhnk og Bjarne Rasmussen blev genvalgt. 
e) Revisorsuppleant: Aksel Hansen blev genvalgt. 
 
7. Eventuelt: 
Det blev drøftet hvad der skal ske med foreningen. Kan man få en jurist til at gennemgå vedtægterne? 
Torben Østergreen-Johansen, der er formand for Skaknævnet blev nævnt. 
 
Referent: Peter Kinggaard 


